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Z A P I S N I K sa desete sjednice  

                 Ustavnog odbora 

Održane dana 17. novembra 2021. godine  

  

Sjednica je počela u 12:00 časova. 

Sjednicom je predsjedavala Simonida Kordić, predsjednica Odbora.  

Sjednici su prisustvovali članovi Odbora: Vladimir Martinović, Dragan Ivanović, 

Andrija Popović, Luidj Škrelja, Vesna Pavićević, Suada Zoronjić, Albin Ćeman 

mijenja Borisa Bogdanovića i Jovanka Bogavac mijenja Branka Radulovića. 

Konstatuje se da je Zapisnik sa 9. sjednice jednoglasno usvojen.   

             Za sjednicu je predložen sledeći : 

 

                                              D n e v n i   r e d: 

 

1.Razmatranje Izvještaja Komisije za izbor dvoje sudija Ustavnog suda Crne 

Gore, 

2.Tekuća pitanja. 

 

           Predloženi Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

  

1.Razmatranje Izvještaja Komisije za izbor dvoje sudija Ustavnog suda Crne 

Gore, 

              Predsjednica Odbora, Simonida Kordić, istakla je da je Komisija za izbor 

dvoje sudija Ustavnog suda Crne Gore, nakon završenog posla podnijela Izvještaj 

Odboru. U Izvještaju je konstatovano da svih devet prijavljenih kandidata za izbor 

dvoje sudija Ustavnog suda Crne Gore su podnijeli blagovremene i potpune 

prijave.  

              Poslanik Vladimir Martinović, kao predsjednik Komisije izjavio je da su 

u radu Komisije učestvovali poslanici vlasti i opozicije (još dva člana – Suada 

Zoronjić i Luidj Škrelja). Naveo je da su članovi Komisije sa pažnjom pregledali 
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svu dokumentaciju kandidata i na osnovu toga podnijeli Izvještaj Ustavnom 

odboru. 

           Poslanica Vesna Pavićević u svom izlaganju navela je da žali što se na Javni 

poziv nije prijavilo više kandidata, pa i onih koji su se prijavili po ranijem Javnom 

pozivu. 

           Poslanik Andrija Popović istakao je da Ustavni odbor mora hitno da izabere 

sudije Ustavnog suda, s obzirom na stanje u Ustavnom sudu Crne Gore. S toga je 

apelovao da Ustavni odbor ubrza proceduru predlaganja kandidata, da bi se 

konačno osposobila za rad najznačajnije institucija. 

          Nakon završene diskusije, predsjednica Odbora je stavila na glasanje 

Izvještaj Komisije za izbor dvoje sudija Ustavnog suda Crne Gore. 

         Konstatuje se da je Izvještaj Komisije za izbor dvoje sudija Ustavnog suda 

Crne Gore jednoglasno usvojen. 

         Predsjednica Odbora, je istakla da će sjednica na kojoj će biti saslušani 

kandidati biti zakazana što je moguće prije. Navela je da će u devet dana biti 

saslušano devet kandidata (jedan kandidat jedan dan). 

 

2.Tekuća pitanja, 

          Predsjednica Odbora, Simonida Kordić, je obavjestila članove Odbora da je 

postupajući u skladu za Zaključkom usvojenim na  devetoj sjednici Odbora uputila 

dopis Ustavnom sudu Crne Gore u kome ih je obavjestila da je Odbor u saznanju 

da je sudija tog suda Dragoljub Drašković ispunio uslove za starosnu penziju, a da 

Ustavni sud Crne Gore nije obavjestio Skupštinu Crne Gore kao predlagača, šest 

mjeseci prije ispunjenja uslova za ostavrivanje prava na starosnu penziju i time 

postupio suprotno odredbama člana 7 stav 2 Zakona o Ustavnom sudu Crne Gore. 

S obzirom na naprijed navedeno zamolila je predsjednika Ustavnog suda Crne 

Gore da štp hitnije postupi u skladu sa Zakonom o Ustavnom sudu Crne Gore. 

           Predsjednica Odbora, je upoznala članove Odbora sa činjenicom da 

predsjednik Ustavnog suda Crne Gore do dana održavanja ove sjednice nije 

odgovorio na upućeni dopis od strane predsjednice Ustavnog odbora. Simonida 

Kordić, je istakla da je predsjednik Ustavnog suda Crne Gore uputio pismo 

predsjedniku Skupštine Crne Gore u kome ga obavještava da Ustavni sud na 

sjednicama od 30. septembra 2021. godine i 1. novembra 2021. godine, nije 

postigao saglasnost o tome kad sudija Dragoljub Drašković ispunjava uslove za 
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starosnu penziju. Ovo sa razloga što je na sjednici Ustavnog suda od 1. novembra 

2021. godine troje sudija izrazilo stav da će sudija Dragoljub Drašković ispuniti 

uslov za starosnu penziju 1. januara 2022. godine, dok je dvoje sudija izrazilo stav 

da je sudija Dragoljub Drašković ispunio uslov za starosnu penziju 1. oktobra 

2021. godine.  

          Sa navedenih razloga predsjednica Odbora je predložila da je potrebno 

zakazati posebnu sjednicu, sa temom – Primjena Ustava Crne Gore na institut 

prestanka funkcije sudije Ustavnog suda Crne Gore.  

         Prisutni poslanici su podržali predlog predsjednice Odbora. 

Sjednica je završena u 12:30 časova.   

  

SEKRETARKA ODBORA                      PREDSJEDNICA ODBORA   

Dragana Vukčević                                                               Simonida Kordić                                                                                                               

 

                                                                                   

  

                                                                                     

  

  


